

\ 用户指南 \			
感谢您选用UiiSii研发的TWS21真无线运动蓝牙耳机！为了您更好地使用本产品，请在使用前仔细阅读快速入门指南，并妥善管理。			
\ 产品规格 \			
蓝牙版本	5.0	传输距离	约10m
耳机充电时间	约1.5小时	充电座充电时间	约2小时
播放/通话时间	约3小时	待机时间(含充电座)	约300小时
耳机重量	约6g	充电座重量	约26g
耳机电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/30mAh	充电座电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/320mAh
喇叭外径	13mm	灵敏度	96±3dB
频率范围	20-20000Hz	阻抗	32Ω

\ 如何使用 \			
<ul style="list-style-type: none"> 耳机开机： 充电仓开盖，耳机自动开机（或关机状态下长按MFB键3秒开机） 耳机关机： 耳机放入充电仓合盖，耳机自动关机(或开机状态下长按MFB键5秒关机) 播放/暂停： 单击左耳或右耳按键 上一曲/下一曲： 左边长按2秒上一曲/右边长按2秒下一曲 音量+/音量-： 左边双击一次/右边双击一次 SIRI功能： 在连接状态下三击左耳或右耳唤醒SIRI功能 接听/挂断电话： 短按左边或右边按键 拒接电话： 长按1S左边或右边按键 清除配对信息： 关机状态下长按6秒清除配对，然后耳机自动关机。 安全配对： 当手机连接蓝牙耳机在低于蓝牙版本3.0时，当弹出输入密码时，输入默认安全码“0000”与您的手机进行配对。 自动关机： 为了省电，当耳机断开连接手机，耳机在3分钟后会自动关机。 将您的耳机复位： 如需将耳机复位，请将耳机放回充电座内充电即可完成复位。 			
\ 如何充电 \			
<ul style="list-style-type: none"> 给充电座充电 请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电。在充电时，充电LED灯白灯闪烁。充满电时，白灯常亮。(充电座充满电的时间约为2小时)。 给耳机充电 请您分别将左 / 右耳机正确地放入充电座中，然后合上充电盒，充电盒指示灯亮；此时左 / 右耳机上的红色指示灯将会点亮进行充电。当耳机充满电时，红色指示灯会熄灭，耳机充满电的时间大约为1.5小时。已充满电的充电座，可给耳机提供大于3个循环的充电。 低电量指示 当耳机出现低电量时，蓝牙状态指示灯将会转为红色灯慢闪，且可以听到低电量提示音。 			
<ul style="list-style-type: none"> 重要安全信息 \ ■ 用户注意：当耳机长时间不使用的情况下，请每隔20-30天左右给耳机进行一次充电，以更好的保护电池的使用寿命！ ■ 用户不得自行取出或更换产品的电池，包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。 ■ 弃置与回收信息 本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时，请按照当地环境法律处理电池，以免发生爆炸。 ■ 医疗装置干扰 产品包含会发射电磁场的组件与无线电，亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰。请让您的医疗装置与产品间保持一个安全距离。有关您的医疗装置的特定信息，请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰，请停止使用。 ■ 使用前请先充满电后再使用。请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电，否则会导致耳机损坏。 			
\ User Guide \			
Thank you for choosing the TWS21 "True Wireless Stereo Earphone" developed by UiiSii! To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before using and properly manage it.			
\ Product Specifications \			
Bluetooth version	5.0	Transmission range	About 10m
Headset charging time	About 1.5h	Charging time for the charging case	About 2h
Music play time /Talk time	About 3h	Standby time (including the charging case)	About 300h
Headset weight	About 6g	Weight of the charging case	About 26g
Headset battery usage	Li-Polymer Battery 3.7V/30mAh	Charging-case battery use	Li-Polymer Battery 3.7V/320mAh
Speaker size	13mm	Sensitivity	96±3dB
Frequency range	20-20000Hz	Impedance	32Ω

\ How to connect \			
<ol style="list-style-type: none"> Earphone power-on/power-off Power-on <ul style="list-style-type: none"> The charging case is opened and the earphone is automatically turned on. In power-off state, hold down the MFB button for three seconds to power on the headset. The red and white indicators will light for 1s. There is a beep sound once it is power-on. Power-off <ul style="list-style-type: none"> Put the earphone in the charging case cover and the earphone is automatically turned off. In power-on state, hold down the MFB button for 5s. The red and white indicators will light for 1s. There is a beep sound once it is power-on. 			
\ How to charge \			
<ul style="list-style-type: none"> Charging the charging case. Please use 5V-2.1A low power charger for charging. During charging, the charging LED flashes white. When power is on, the white light is always on. (It takes about 2 hours to fully charge the charging stand). Charging the earphone Please put the left / right earphones into the charging case correctly, and then close the charging case. The indicator of the charging case is on. At this time, the red indicator on the left / right earphones will light up for charging. When the earphones is fully charged, the red indicator light will go out. It takes about 1.5 hours to fully charge the earphones. A fully-charged charging case for the earphones charge more than 3 cycles. Low battery level indication When the earphone has a low battery, the bluetooth status indicator will turn to an red indicator and flash slowly, and you can hear the low battery show sound. 			
\ Important safety information \			
<ul style="list-style-type: none"> Caution: If you do not intend to use the headset for a long time, charge the headset once every 20 to 30 days to ensure its expected service life. Don't remove or replace the Battery,including sensitive electronic components, including a battery,and can be damaged or cause injury if dropped, burned, punctured, crushed, disassembled, or if exposed to excessive heat or liquid. Don't use damaged batteries and electronic components. Disposal and recycling information Don't treat the product and battery as a household waste or into a fire. When you decide to dispose of the product and its battery, please follow the local environmental laws to handle the battery to avoid an explosion. Medical device interference The product contains components and radios that emit electromagnetic fields and also contains magnets. These electromagnetic fields and magnets may interfere with pacemakers,defibrillators, or other medical devices. Maintain a safe distance of separation between your medical device and product. Consult your physician and medical device manufacturer for information specific to your medical device. Stop using product if you suspect it is interfering with your pacemaker, defibrillator, or any other medical device. Please fully charge before use. Please use a low-power charger below 5V-2.1A to charge, otherwise it will cause damage to the earphone. 			

\ How to use \			
<ul style="list-style-type: none"> Headset power-on: The charging case is opened and the earphone is automatically turned on.(Or hold down the MFB for 3s in power-off state.) Headset power-off: Put the earphone in the charging case cover and the earphone is automatically turned off. (Or hold down the MFB for 5s in power-on state.) Play/Pause: Click on the left or right earbud. Previous/Next: Long press on the left for 2 seconds/ Long press on the right for 2 seconds Volume + / volume -: Double click on the left / Double click on the right SIRI function: Three-click the left or right ear to wake up the SIRI function in the connected state. Answer/Hang up a call: Short press the left or right button Reject a call: Long press 1S left or right button. Clear pairing Information: Long press the MFB for 8s in power-off mode to clear pairing information. Secure pairing: If the Bluetooth device connected to the headset runs a version lower than 3.0, a password is required. Enter the default security code 0000 to pair the headset with your phone. Automatic power-off: If the earphone is not connected to a phone, it will be automatically powered off in 3 minutes so as to save power. Reset: Put the headset into the charging case. 			
\ How to charge \			
<ul style="list-style-type: none"> Charging the charging case. Please use 5V-2.1A low power charger for charging. During charging, the charging LED flashes white. When power is on, the white light is always on. (It takes about 2 hours to fully charge the charging stand). Charging the earphone Please put the left / right earphones into the charging case correctly, and then close the charging case. The indicator of the charging case is on. At this time, the red indicator on the left / right earphones will light up for charging. When the earphones is fully charged, the red indicator light will go out. It takes about 1.5 hours to fully charge the earphones. A fully-charged charging case for the earphones charge more than 3 cycles. Low battery level indication When the earphone has a low battery, the bluetooth status indicator will turn to an red indicator and flash slowly, and you can hear the low battery show sound. 			
\ Important safety information \			
<ul style="list-style-type: none"> Caution: If you do not intend to use the headset for a long time, charge the headset once every 20 to 30 days to ensure its expected service life. Don't remove or replace the Battery,including sensitive electronic components, including a battery,and can be damaged or cause injury if dropped, burned, punctured, crushed, disassembled, or if exposed to excessive heat or liquid. Don't use damaged batteries and electronic components. Disposal and recycling information Don't treat the product and battery as a household waste or into a fire. When you decide to dispose of the product and its battery, please follow the local environmental laws to handle the battery to avoid an explosion. Medical device interference The product contains components and radios that emit electromagnetic fields and also contains magnets. These electromagnetic fields and magnets may interfere with pacemakers,defibrillators, or other medical devices. Maintain a safe distance of separation between your medical device and product. Consult your physician and medical device manufacturer for information specific to your medical device. Stop using product if you suspect it is interfering with your pacemaker, defibrillator, or any other medical device. Please fully charge before use. Please use a low-power charger below 5V-2.1A to charge, otherwise it will cause damage to the earphone. 			

\ How to use \			
<ul style="list-style-type: none"> Headset power-on: The charging case is opened and the earphone is automatically turned on.(Or hold down the MFB for 3s in power-off state.) Headset power-off: Put the earphone in the charging case cover and the earphone is automatically turned off. (Or hold down the MFB for 5s in power-on state.) Play/Pause: Click on the left or right earbud. Previous/Next: Long press on the left for 2 seconds/ Long press on the right for 2 seconds Volume + / volume -: Double click on the left / Double click on the right SIRI function: Three-click the left or right ear to wake up the SIRI function in the connected state. Answer/Hang up a call: Short press the left or right button Reject a call: Long press 1S left or right button. Clear pairing Information: Long press the MFB for 8s in power-off mode to clear pairing information. Secure pairing: If the Bluetooth device connected to the headset runs a version lower than 3.0, a password is required. Enter the default security code 0000 to pair the headset with your phone. Automatic power-off: If the earphone is not connected to a phone, it will be automatically powered off in 3 minutes so as to save power. Reset: Put the headset into the charging case. 			
\ How to charge \			
<ul style="list-style-type: none"> Charging the charging case. Please use 5V-2.1A low power charger for charging. During charging, the charging LED flashes white. When power is on, the white light is always on. (It takes about 2 hours to fully charge the charging stand). Charging the earphone Please put the left / right earphones into the charging case correctly, and then close the charging case. The indicator of the charging case is on. At this time, the red indicator on the left / right earphones will light up for charging. When the earphones is fully charged, the red indicator light will go out. It takes about 1.5 hours to fully charge the earphones. A fully-charged charging case for the earphones charge more than 3 cycles. Low battery level indication When the earphone has a low battery, the bluetooth status indicator will turn to an red indicator and flash slowly, and you can hear the low battery show sound. 			
\ Important safety information \			
<ul style="list-style-type: none"> Caution: If you do not intend to use the headset for a long time, charge the headset once every 20 to 30 days to ensure its expected service life. Don't remove or replace the Battery,including sensitive electronic components, including a battery,and can be damaged or cause injury if dropped, burned, punctured, crushed, disassembled, or if exposed to excessive heat or liquid. Don't use damaged batteries and electronic components. Disposal and recycling information Don't treat the product and battery as a household waste or into a fire. When you decide to dispose of the product and its battery, please follow the local environmental laws to handle the battery to avoid an explosion. Medical device interference The product contains components and radios that emit electromagnetic fields and also contains magnets. These electromagnetic fields and magnets may interfere with pacemakers,defibrillators, or other medical devices. Maintain a safe distance of separation between your medical device and product. Consult your physician and medical device manufacturer for information specific to your medical device. Stop using product if you suspect it is interfering with your pacemaker, defibrillator, or any other medical device. Please fully charge before use. Please use a low-power charger below 5V-2.1A to charge, otherwise it will cause damage to the earphone. 			

UiiSii TWS21 PRODUCT DESCRIPTION	
	
<p>香港云仕集团有限公司授权制造 地址：香港九龙长沙湾东京街31号恒邦商业大厦 制造商：东莞市云仕电子有限公司 地址：广东省东莞市寮步镇三星工业区横星路8号 CMIIT ID: FCC ID:2AMNQ TWS21</p>	
\ 用户指南 \	
感谢您选用UiiSii研发的TWS21真无线运动蓝牙耳机！为了您更好地使用本产品，请在使用前仔细阅读快速入门指南，并妥善管理。	
\ 产品规格 \	
蓝牙版本	5.0
传输距离	约10m
耳机充电时间	约1.5小时
充电座充电时间	约2小时
播放/通话时间	约3小时
待机时间(含充电座)	约300小时
耳机重量	约6g
充电座重量	约26g
耳机电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/30mAh
充电座电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/320mAh
喇叭外径	13mm
灵敏度	96±3dB
频率范围	20-20000Hz
阻抗	32Ω

\ 如何使用 \	
<ul style="list-style-type: none"> 耳机开机： 充电仓开盖，耳机自动开机（或关机状态下长按MFB键3秒开机） 耳机关机： 耳机放入充电仓合盖，耳机自动关机(或开机状态下长按MFB键5秒关机) 播放/暂停： 单击左耳或右耳按键 上一曲/下一曲： 左边长按2秒上一曲/右边长按2秒下一曲 音量+/音量-： 左边双击一次/右边双击一次 SIRI功能： 在连接状态下三击左耳或右耳唤醒SIRI功能 接听/挂断电话： 短按左边或右边按键 拒接电话： 长按1S左边或右边按键 清除配对信息： 关机状态下长按6秒清除配对，然后耳机自动关机。 安全配对： 当手机连接蓝牙耳机在低于蓝牙版本3.0时，当弹出输入密码时，输入默认安全码“0000”与您的手机进行配对。 自动关机： 为了省电，当耳机断开连接手机，耳机在3分钟后会自动关机。 将您的耳机复位： 如需将耳机复位，请将耳机放回充电座内充电即可完成复位。 	
\ 如何充电 \	
<ul style="list-style-type: none"> 给充电座充电 请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电。在充电时，充电LED灯白灯闪烁。充满电时，白灯常亮。(充电座充满电的时间约为2小时)。 给耳机充电 请您分别将左 / 右耳机正确地放入充电座中，然后合上充电盒，充电盒指示灯亮；此时左 / 右耳机上的红色指示灯将会点亮进行充电。当耳机充满电时，红色指示灯会熄灭，耳机充满电的时间大约为1.5小时。已充满电的充电座，可给耳机提供大于3个循环的充电。 低电量指示 当耳机出现低电量时，蓝牙状态指示灯将会转为红色灯慢闪，且可以听到低电量提示音。 	
\ 重要安全信息 \	
<ul style="list-style-type: none"> ■ 用户注意：当耳机长时间不使用的情况下，请每隔20-30天左右给耳机进行一次充电，以更好的保护电池的使用寿命！ ■ 用户不得自行取出或更换产品的电池，包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。 ■ 弃置与回收信息 本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时，请按照当地环境法律处理电池，以免发生爆炸。 ■ 医疗装置干扰 产品包含会发射电磁场的组件与无线电，亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰。请让您的医疗装置与产品间保持一个安全距离。有关您的医疗装置的特定信息，请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰，请停止使用。 ■ 使用前请先充满电后再使用。请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电，否则会导致耳机损坏。 	
\ User Guide \	
Thank you for choosing the TWS21 "True Wireless Stereo Earphone" developed by UiiSii! To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before using and properly manage it.	
\ Product Specifications \	
Bluetooth version	5.0
Transmission range	About 10m
Headset charging time	About 1.5h
Charging time for the charging case	About 2h
Music play time /Talk time	About 3h
Standby time (including the charging case)	About 300h
Headset weight	About 6g
Weight of the charging case	About 26g
Headset battery usage	Li-Polymer Battery 3.7V/30mAh
Charging-case battery use	Li-Polymer Battery 3.7V/320mAh
Speaker size	13mm
Sensitivity	96±3dB
Frequency range	20-20000Hz
Impedance	32Ω

\ 如何使用 \	
<ul style="list-style-type: none"> 耳机开机： 充电仓开盖，耳机自动开机（或关机状态下长按MFB键3秒开机） 耳机关机： 耳机放入充电仓合盖，耳机自动关机(或开机状态下长按MFB键5秒关机) 播放/暂停： 单击左耳或右耳按键 上一曲/下一曲： 左边长按2秒上一曲/右边长按2秒下一曲 音量+/音量-： 左边双击一次/右边双击一次 SIRI功能： 在连接状态下三击左耳或右耳唤醒SIRI功能 接听/挂断电话： 短按左边或右边按键 拒接电话： 长按1S左边或右边按键 清除配对信息： 关机状态下长按6秒清除配对，然后耳机自动关机。 安全配对： 当手机连接蓝牙耳机在低于蓝牙版本3.0时，当弹出输入密码时，输入默认安全码“0000”与您的手机进行配对。 自动关机： 为了省电，当耳机断开连接手机，耳机在3分钟后会自动关机。 将您的耳机复位： 如需将耳机复位，请将耳机放回充电座内充电即可完成复位。 	
\ 如何充电 \	
<ul style="list-style-type: none"> 给充电座充电 请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电。在充电时，充电LED灯白灯闪烁。充满电时，白灯常亮。(充电座充满电的时间约为2小时)。 给耳机充电 请您分别将左 / 右耳机正确地放入充电座中，然后合上充电盒，充电盒指示灯亮；此时左 / 右耳机上的红色指示灯将会点亮进行充电。当耳机充满电时，红色指示灯会熄灭，耳机充满电的时间大约为1.5小时。已充满电的充电座，可给耳机提供大于3个循环的充电。 低电量指示 当耳机出现低电量时，蓝牙状态指示灯将会转为红色灯慢闪，且可以听到低电量提示音。 	
\ 重要安全信息 \	
<ul style="list-style-type: none"> ■ 用户注意：当耳机长时间不使用的情况下，请每隔20-30天左右给耳机进行一次充电，以更好的保护电池的使用寿命！ ■ 用户不得自行取出或更换产品的电池，包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。 ■ 弃置与回收信息 本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时，请按照当地环境法律处理电池，以免发生爆炸。 ■ 医疗装置干扰 产品包含会发射电磁场的组件与无线电，亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰。请让您的医疗装置与产品间保持一个安全距离。有关您的医疗装置的特定信息，请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰，请停止使用。 ■ 使用前请先充满电后再使用。请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电，否则会导致耳机损坏。 	
\ User Guide \	
Thank you for choosing the TWS21 "True Wireless Stereo Earphone" developed by UiiSii! To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before using and properly manage it.	
\ Product Specifications \	
Bluetooth version	5.0
Transmission range	About 10m
Headset charging time	About 1.5h
Charging time for the charging case	About 2h
Music play time /Talk time	About 3h
Standby time (including the charging case)	About 300h
Headset weight	About 6g
Weight of the charging case	About 26g
Headset battery usage	Li-Polymer Battery 3.7V/30mAh
Charging-case battery use	Li-Polymer Battery 3.7V/320mAh
Speaker size	13mm
Sensitivity	96±3dB
Frequency range	20-20000Hz
Impedance	32Ω

\ 用户指南 \	
感谢您选用UiiSii研发的TWS21真无线运动蓝牙耳机！为了您更好地使用本产品，请在使用前仔细阅读快速入门指南，并妥善管理。	
\ 产品规格 \	
蓝牙版本	5.0
传输距离	约10m
耳机充电时间	约1.5小时
充电座充电时间	约2小时
播放/通话时间	约3小时
待机时间(含充电座)	约300小时
耳机重量	约6g
充电座重量	约26g
耳机电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/30mAh
充电座电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/320mAh
喇叭外径	13mm
灵敏度	96±3dB
频率范围	20-20000Hz
阻抗	32Ω

\ 如何使用 \	
<ul style="list-style-type: none"> 耳机开机： 充电仓开盖，耳机自动开机（或关机状态下长按MFB键3秒开机） 耳机关机： 耳机放入充电仓合盖，耳机自动关机(或开机状态下长按MFB键5秒关机) 播放/暂停： 单击左耳或右耳按键 上一曲/下一曲： 左边长按2秒上一曲/右边长按2秒下一曲 音量+/音量-： 左边双击一次/右边双击一次 SIRI功能： 在连接状态下三击左耳或右耳唤醒SIRI功能 接听/挂断电话： 短按左边或右边按键 拒接电话： 长按1S左边或右边按键 清除配对信息： 关机状态下长按6秒清除配对，然后耳机自动关机。 安全配对： 当手机连接蓝牙耳机在低于蓝牙版本3.0时，当弹出输入密码时，输入默认安全码“0000”与您的手机进行配对。 自动关机： 为了省电，当耳机断开连接手机，耳机在3分钟后会自动关机。 将您的耳机复位： 如需将耳机复位，请将耳机放回充电座内充电即可完成复位。 	
\ 如何充电 \	
<ul style="list-style-type: none"> 给充电座充电 请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电。在充电时，充电LED灯白灯闪烁。充满电时，白灯常亮。(充电座充满电的时间约为2小时)。 给耳机充电 请您分别将左 / 右耳机正确地放入充电座中，然后合上充电盒，充电盒指示灯亮；此时左 / 右耳机上的红色指示灯将会点亮进行充电。当耳机充满电时，红色指示灯会熄灭，耳机充满电的时间大约为1.5小时。已充满电的充电座，可给耳机提供大于3个循环的充电。 低电量指示 当耳机出现低电量时，蓝牙状态指示灯将会转为红色灯慢闪，且可以听到低电量提示音。 	
\ 重要安全信息 \	
<ul style="list-style-type: none"> ■ 用户注意：当耳机长时间不使用的情况下，请每隔20-30天左右给耳机进行一次充电，以更好的保护电池的使用寿命！ ■ 用户不得自行取出或更换产品的电池，包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。 ■ 弃置与回收信息 本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时，请按照当地环境法律处理电池，以免发生爆炸。 ■ 医疗装置干扰 产品包含会发射电磁场的组件与无线电，亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰。请让您的医疗装置与产品间保持一个安全距离。有关您的医疗装置的特定信息，请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰，请停止使用。 ■ 使用前请先充满电后再使用。请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电，否则会导致耳机损坏。 	
\ User Guide \	
Thank you for choosing the TWS21 "True Wireless Stereo Earphone" developed by UiiSii! To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before using and properly manage it.	
\ Product Specifications \	
Bluetooth version	5.0
Transmission range	About 10m
Headset charging time	About 1.5h
Charging time for the charging case	About 2h
Music play time /Talk time	About 3h
Standby time (including the charging case)	About 300h
Headset weight	About 6g
Weight of the charging case	About 26g
Headset battery usage	Li-Polymer Battery 3.7V/30mAh
Charging-case battery use	Li-Polymer Battery 3.7V/320mAh
Speaker size	13mm
Sensitivity	96±3dB
Frequency range	20-20000Hz
Impedance	32Ω

\ 用户指南 \	
感谢您选用UiiSii研发的TWS21真无线运动蓝牙耳机！为了您更好地使用本产品，请在使用前仔细阅读快速入门指南，并妥善管理。	
\ 产品规格 \	
蓝牙版本	5.0
传输距离	约10m
耳机充电时间	约1.5小时
充电座充电时间	约2小时
播放/通话时间	约3小时
待机时间(含充电座)	约300小时
耳机重量	约6g
充电座重量	约26g
耳机电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/30mAh
充电座电池使用	锂离子聚合物锂电池 3.7V/320mAh
喇叭外径	13mm
灵敏度	96±3dB
频率范围	20-20000Hz
阻抗	32Ω

\ 如何使用 \	
<ul style="list-style-type: none"> 耳机开机： 充电仓开盖，耳机自动开机（或关机状态下长按MFB键3秒开机） 耳机关机： 耳机放入充电仓合盖，耳机自动关机(或开机状态下长按MFB键5秒关机) 播放/暂停： 单击左耳或右耳按键 上一曲/下一曲： 左边长按2秒上一曲/右边长按2秒下一曲 音量+/音量-： 左边双击一次/右边双击一次 SIRI功能： 在连接状态下三击左耳或右耳唤醒SIRI功能 接听/挂断电话： 短按左边或右边按键 拒接电话： 长按1S左边或右边按键 清除配对信息： 关机状态下长按6秒清除配对，然后耳机自动关机。 安全配对： 当手机连接蓝牙耳机在低于蓝牙版本3.0时，当弹出输入密码时，输入默认安全码“0000”与您的手机进行配对。 自动关机： 为了省电，当耳机断开连接手机，耳机在3分钟后会自动关机。 将您的耳机复位： 如需将耳机复位，请将耳机放回充电座内充电即可完成复位。 	
\ 如何充电 \	
<ul style="list-style-type: none"> 给充电座充电 请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电。在充电时，充电LED灯白灯闪烁。充满电时，白灯常亮。(充电座充满电的时间约为2小时)。 给耳机充电 请您分别将左 / 右耳机正确地放入充电座中，然后合上充电盒，充电盒指示灯亮；此时左 / 右耳机上的红色指示灯将会点亮进行充电。当耳机充满电时，红色指示灯会熄灭，耳机充满电的时间大约为1.5小时。已充满电的充电座，可给耳机提供大于3个循环的充电。 低电量指示 当耳机出现低电量时，蓝牙状态指示灯将会转为红色灯慢闪，且可以听到低电量提示音。 	
\ 重要安全信息 \	
<ul style="list-style-type: none"> ■ 用户注意：当耳机长时间不使用的情况下，请每隔20-30天左右给耳机进行一次充电，以更好的保护电池的使用寿命！ ■ 用户不得自行取出或更换产品的电池，包括电池在内的敏感电子组件。如果掉落、燃烧、穿刺、重压、分解或者暴露在高温或液体下可能会造成损坏或者伤害。请勿使用已经损坏的电池和电子组件。 ■ 弃置与回收信息 本产品及电池不要将其作为家庭垃圾或扔入火中。当您决定弃置本产品及电池时，请按照当地环境法律处理电池，以免发生爆炸。 ■ 医疗装置干扰 产品包含会发射电磁场的组件与无线电，亦包含磁铁。这些电磁场与磁铁可能会对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰。请让您的医疗装置与产品间保持一个安全距离。有关您的医疗装置的特定信息，请咨询您的医师与医疗装置的制造商。如果您怀疑产品正在对起搏器、去颤器或其它医疗装置产生干扰，请停止使用。 ■ 使用前请先充满电后再使用。请使用5V-2.1安以下的小功率充电器充电，否则会导致耳机损坏。 	
\ User Guide \	
Thank you for choosing the TWS21 "True Wireless Stereo Earphone" developed by UiiSii! To better use this product, please read the Quick Start Guide carefully before using and properly manage it.	
\ Product Specifications \	
Bluetooth version	5.0
Transmission range	About 10m
Headset charging time	About 1.5h
Charging time for the charging case</	